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Obecní úřad Blatno 

Blatno č.p. 1, 430 01 

 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Blatno, 

 konaného dne 13.12.2010, od 18:00 hod. 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

 Zasedání  Zastupitelstva obce Blatno bylo zahájeno starostou obce Josefem Kolářem 

(dále jako předsedající). 

 Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle      

§ 93 odst. 1 zákona a obcích byla na desce obecního úřadu Blatno zveřejněna v souladu se 

zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 2.12.2010 do 14.12.2010. Současně byla 

zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 

 Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 

č.1) konstatoval, že  přítomno je 8 členů zastupitelstva z celkového počtu 9 všech členů 

zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§92 odst.3 zákona o obcích). 

  

 

 

Určení ověřovatelů zápisu  

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu pana Staška  a paní Štěpánkovou. K návrhu 

nebyly vzeseny žádné protinávrhy. 

Návrh usnesení č. 20/2/2010 

Zastupitelstvo obce Blatno určuje ověřovateli zápisu pana Staška  a paní Štěpánkovou. 

Výsledek hlasování :  Pro   8 členů zastupitelstva 

   Proti   nikdo 

   Zdrželi   se nikdo 

Usnesení č.20/2/2010 bylo schváleno. 

 

 

 

1. Schválení programu 

 

 Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou 

předanou členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na doplnění.  

 Předsedající dal hlasovat o návrhu programu. 

Návrh usnesení č.21/2/2010 : 



2 
 

Zastupitelstvo obce Blatno schvaluje následující program zasedání : 

Navržený program :  

1. Schválení programu 

2. Kontrola usnesení 

3. Pozemky 

4. Rozpočet na rok 2011 

5. Rozpočtové změny č. 5 

6. Návrh zadání územního plánu 

7. Obecně závazná vyhláška č. 3/2010 

8. Různé 

9. Diskuse 

10. Usnesení a závěr 

 

Výsledek hlasování :  Pro   8 členů zastupitelstva 

   Proti   nikdo 

   Zdrželi   se nikdo 

Usnesení č.21/2/2010 bylo schváleno. 

 

2. Kontrola usnesení 

K dnešnímu dni nejsou žádná usnesení ke kontrole 

 

 

3. Pozemky  

a) Bečov – st.p.č. 27 

Obec Blatno dne 15.9.2010 zveřejnila oznámení o prodeji pozemků z majetku obce. 

Na pozemek stavební p.p.č.27 v k.ú. Bečov se přihlásili 4 zájemci : manželé Gergelovi, 

Ing. Petr Kaiser ,  manželé Pártlovi a pan Belinger( viz přiložené žádosti). 

Starosta osloví manžele Gergelovi a pana Ing. Kaisera, zda budou mít zájem o prodej 

za podmínky, když prodej pozemku bude podmíněn rekonstrukcí obecní cesty na 

vlastní náklady. V případě nezájmu se pozemek nabídne dalším zájemcům. 

 

Návrh usnesení č.22/2/2010 : 

Zastupitelstvo obce Blatno rozhodlo, že prodej pozemku st.p.č.27 k.ú.Bečov bude podmíněn 

rekonstrukcí obecní cesty na vlastní náklady a starosta osloví manžele Gergelovi a pana Ing. 

Kaisera, zda mají zájem. V případě nezájmu se pozemek nabídne dalším zájemcům 

Výsledek hlasování :  Pro   8 členů zastupitelstva 

   Proti   nikdo 

   Zdrželi   se nikdo 

Usnesení č.22/2/2010 bylo schváleno. 

 

 

b) Hrádečná p.p.č. 50 
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Obec Blatno dne 15.9.2010 zveřejnila oznámení o prodeji pozemků z majetku obce. 

Na pozemek p.p.č.50 v k.ú. Hrádečná se přihlásili 3 zájemci : pan Rabas Roman,  

Mgr. Roček společně a panem Hofmanem a pan Stanislav Mrkáček.(viz přiložené 

žádosti). 

Pan Mrkáček dne 13.12.2010 zrušil svoji žádost o prodej. Starosta navrhl pozemek 

nabídnout panu Rabasovi z důvodu stavby rodinného domu. 

Návrh usnesení č.23/2/2010 : 

Zastupitelstvo obce Blatno rozhodlo, že pozemek p.p.č 50 k.ú. Hrádečná nabídne panu 

Rabasovi. Smlouva bude ošetřena  - do dvou let od podpisu smlouvy bude zahájeno stavební 

povolení a do pěti let kolaudace. 

Výsledek hlasování :  Pro   8 členů zastupitelstva 

   Proti   nikdo 

   Zdrželi   se nikdo 

Usnesení č.23/2/2010 bylo schváleno. 

 

V 18,40hod dorazil pan Ladislav Červený a před všemi zastupiteli složil slib. 

 

c) Povodí ohře 

Starosta obce seznámil ZO s žádostí Povodí Ohře,  ve které žádájí o souhlas s geometrickými 

plány a o odprodej pozemků 563/2 a 533/1 k.ú. Bečov. Před hlasováním byla dána 

možnost zastupitelům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 

Návrh usnesení č.24/2/2010 : 

Zastupitelstvo obce Blatno má zájem prodat z majetku obce Blatno část parcely p.p.č.563/2 

k.ú.Bečov 

Výsledek hlasování :  Pro  9 členů zastupitelstva 

  Proti   nikdo 

   Zdrželi   se nikdo 

Usnesení č.24/2/2010 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č.25/2/2010 : 

Zastupitelstvo obce Blatno nemá zájem prodat z majetku obce Blatno pozemek p.p.č.533/1 

k.ú. Bečov 

Výsledek hlasování :  Pro  9 členů zastupitelstva 

  Proti   nikdo 

   Zdrželi   se nikdo 

Usnesení č.25/2/2010 bylo schváleno. 
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d) Mezihoří 500/2 

Starosta obce navrhl prodat z majetku obce Blatno pozemek p.č. 500/2 k.ú. Mezihoří 

 

Návrh usnesení č.26/2/2010  

Zastupitelstvo obce Blatno má zájem prodat z majetku obce Blatno pozemek p.č.500/2 k.ú. 

Mezihoří 

Výsledek hlasování :  Pro   9 členů zastupitelstva 

   Proti   nikdo 

   Zdrželi   se nikdo 

Usnesení č.26/2/2010 bylo schváleno. 

 

e) Blatno 1098/4 a část 1098/7 

Starosta  navrhl zastupitelstvu obce prodat z majetku obce pozemek p.č. 1098/4 a část 

pozemku p.č.1098/7 k.ú. Blatno. K prodeji se udělá oddělovací zaměření s udáním 

přesných metrů a nechá se prostor od silnice - obecní. Zaměření a prodej bude k plotu.  

Návrh usnesení č.27/2/2010 : 

Zastupitelstvo obce Blatno má zájem prodat z majetku obce p.p.č. 1098/4 a část p.p.č. 

1098/7 k.ú. Blatno. 

Výsledek hlasování :  Pro   9 členů zastupitelstva 

   Proti   nikdo 

   Zdrželi   se nikdo 

Usnesení č.27/2/2010 bylo schváleno. 

 

f) Mezihoří 490/2 

Starosta navrhl zastupitelsvu prodat z majetku obce pozemek p.č. 490/2 k.ú. Mezihoří 

Návrh usnesení č.28/2/2010  

Zastupitelstvo obce Blatno má zájem prodat z majetku obce Blatno pozemek p.č.490/2 k.ú. 

Mezihoří 

Výsledek hlasování :  Pro   9 členů zastupitelstva 

   Proti   nikdo 

   Zdrželi   se nikdo 

Usnesení č.28/2/2010 bylo schváleno. 

 

g) Květnov 11/1 

Starosta seznámil ZO s žádostí o koupi pozemku 11/1 k.ú. Květnov pana Karla Webra za 

účelem stavby rodinného domu. 

Návrh usnesení č.29/2/2010  

Zastupitelstvo obce Blatno souhlasí s prodejem pozemku p.č. 11/1 k.ú. Květnov panu Karlu 

Webrovi, bytem Obránců míru 864, 431 11, Jirkov. O ceně se rozhodne na přístím zasedání. 

Výsledek hlasování :  Pro   9 členů zastupitelstva 

   Proti   nikdo 
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   Zdrželi   se nikdo 

Usnesení č.29/2/2010 bylo schváleno. 

 

- Zastupitelé obce navrhly pověřit starostu ke zjištění cen pozemků v okolních obcí 

z důvodu stanovení cen prodeje pozemků. 

Návrh usnesení č.30/2/2010  

Zastupitelstvo obce pověřuje starostu zjištěním cen pozemků okolních obcí z důvodu 

stanovení cen prodeje obecních pozemků. 

Výsledek hlasování :  Pro   9 členů zastupitelstva 

   Proti   nikdo 

   Zdrželi   se nikdo 

Usnesení č.30/2/2010 bylo schváleno. 

 

 

4. Rozpočet obce Blatno na rok 2011 

Zastupitelé obce obdrželi návrh rozpočtu obce Blatno na rok 2011 společne s pozvánkou 

na zasedání ZO k prostudování. Byly vzneseny tyto připomínky : paní Rabasová vzesla 

dotaz, zda by mohla být v rozpočtu částka na opravu Blatenského kostela. Starosta paní 

Rabasové odpověděl, že finanční prostředky na opravu kostela budou do rozpočtu 

zahrnuty až po vypořádání majetkoprávních vztahů. 

Pan Stašek požaduje projekt od Ing. Kaisera (OLH) – pěstební, těžební plán na rok 2011 

a zprávu  za roky 2009 a 2010. Do  příštího zasedání ZO  Ing. Kaiser připraví ceny dřeva 

a spojí se s panem Staškem. 

Další připomínky k rozpočtu nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení č.31/2/2010  

Zastupitelstvo obce Blatno schvaluje přebytkový rozpočet obce na rok 2011 

Výsledek hlasování :  Pro   9 členů zastupitelstva 

   Proti   nikdo 

   Zdrželi   se nikdo 

Usnesení č.31/2/2010 bylo schváleno. 

5. Rozpočtové změny č. 5 

Zastupitelé obce obdrželi návrh rozpočtové změny č. 5 společne s pozvánkou na 

zasedání ZO k prostudování. Nebyly vzeseny žádné připomínky. 

Návrh usnesení č.32/2/2010 : 

Zastupitelstvo obce Blatno souhlasí s rozpočtovými změnami č. 5. 

Výsledek hlasování :  Pro   9členů zastupitelstva 

   Proti   nikdo 

   Zdrželi   se nikdo 

Usnesení č.32/2/2010 bylo schváleno. 

 

 

6. Návrh zadání územního plánu obce Blatno 
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Zastupitelé obce obdrželi návrh zadání územního plánu obce Blatno společne s pozvánkou 

na zasedání ZO k prostudování. Nebyly vzeseny žádné připomínky. 

Návrh usnesení č.33/2/2010 : 

Zastupitelstvo obce Blatno schvaluje návrh zadání územního plánu obce Blatno. 

Výsledek hlasování :  Pro   9 členů zastupitelstva 

   Proti   nikdo 

   Zdrželi   se nikdo 

Usnesení č.33/2/2010 bylo schváleno. 

 

7. Obecně závazná vyhláška č. 3/2010 

Zastupitelé obce obdrželi návrh obecně závazné vyhlášky č.3/2010 obce Blatno společne 

s pozvánkou na zasedání ZO k prostudování. Nebyly vzeseny žádné připomínky. 

 

Návrh usnesení č.34/2/2010 : 

Zastupitelstvo obce Blatno schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Blatno č.3/2010. 

Výsledek hlasování :  Pro   9 členů zastupitelstva 

   Proti   nikdo 

   Zdrželi   se nikdo 

Usnesení č.34/2/2010 bylo schváleno. 

 

8. Různé  

a) Inventarizační komise 

Starosta obce stanovil složení inventarizační komise – předseda : Ing. Ladislav Červený, 

členové : Jaroslav Zocher a Vladislava Štěpánková.Hlavním úkolem inventarizační komise 

je provedení fyzické a dokladové inventury a vypracování inventarizačních záznamů, 

přičemž fyzickou inventurou se rozumí skutečné spočítání majetku a zjištění reálného 

stavu hmotného a nehmotného majetku. 

Návrh usnesení č.35/2/2010 : 

Starosta obce Blatno ustanovil složení inventarizační komise - předseda : Ing. Ladislav 

Červený, členové : Jaroslav Zocher a Vladislava Štěpánková. 

Výsledek hlasování :  Pro   9 členů zastupitelstva 

   Proti   nikdo 

   Zdrželi   se nikdo 

Usnesení č.35/2/2010 bylo schváleno. 

 

b) Provozní a hygienický řád kulturního centra v Blatně 

Starosta obce seznámil ZO s vypracovaným návrhem provozního a hygienického řádu pro 

kulturní  centrum v Blatně. Zastupitelé navrhly, aby pan Zbyněk Dvořák do příštího zasedání 

vypracoval návrh smlouvy na pronájem zařízení. 

 

Návrh usnesení č.36/2/2010 : 
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ZO souhlasí s Provozním a hygienickým řádem pro kulturní centrum v Blatně. 

Výsledek hlasování :  Pro   9 členů zastupitelstva 

   Proti   nikdo 

   Zdrželi   se nikdo 

Usnesení č.36/2/2010 bylo schváleno. 

 

 

 

9. Diskuse  

a) lesy 

Návrh usnesení č.37/2/2010 : 

Ing Josef Kaiser dodá projekt – pěstební a těžební plán na rok 2011, připraví ceny dřeva a 

spojí se s panem Staškem, a také připravý zprávu – vyúčtování 2009, 2010. 

Výsledek hlasování :  Pro   9 členů zastupitelstva 

   Proti   nikdo 

   Zdrželi   se nikdo 

Usnesení č.37/2/2010 bylo schváleno. 

 

 

b) Veřejnoprávní smlouva - přestupky 

 

Návrh usnesení č.38/2/2010 : 

Zastupitelstvo obce  Blatno souhlasí s uzavřením Veřejnoprávní smlouvy s Magistrátem 

města Chomutova na projednávání přestupků 

Výsledek hlasování :  Pro   9 členů zastupitelstva 

   Proti   nikdo 

   Zdrželi   se nikdo 

Usnesení č.38/2/2010 bylo schváleno. 

 

c) Pan Kučera žádá, aby TJ Mezihoří umožnilo přejezd přes sjezdovku. Starosta se pokusí 

cestu projet. Jesti to nepůjde, tak zruší povolení lyžování. Starosta si pozve vedení 

lyžařského klubu TJ Mezihoří a bude se snažit situaci vyřešit. Dále pan Kučera uvedl, 

že fréza nejezdí již týden. Pan Kučera dodá písemnou stížnost a starosta bude jednat 

s panem Andrtem o porušení podmínky č. 8 souhlasu ke zvláštnímu užívání místní 

komunikace. Starosta udělá 14.12.2010 místní šetření. 

d) Paní Rabasová informovala ZO o podání žádostí o dotace na : dovybavení kulturního 

centra, na kapličku v Mezihoří a na kulturní akce. K žádosti na dotaci na opravu 

komunikací potřebuje rozpočet obce, technologii a jakých komunikací se to bude 

týkat. Pan Červený se starostou připraví návrh. 

e) Paní Rabasová přednesla návrh akcí, o kterých by se mělo rozhodnout, jaké se stanou 

prioritou pro další období. 
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f) Starosta informoval ZO o proběhlé schůzi s firmou HAMEX – reklamace Návesního 

rybníka v Blatně. Rybník se musí vypustit a opravit závadu. 

g) Pan Stašek navrhl, aby se navezl posyp na problematické komunikace. 

h) Pan Stašek   zmínil, že pan Rouč doposud neuvedl komunikaci do Bečova po jejím 

překopu do původního stavu. Starosta obešle pana Roučeho, aby vše napravil do 

31.5.2011. 

 

Předsedající ukončil zasedání zastupitestva obce ve 22:30 hod. 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 15.12.2010 

 

Zapisovatelka : Zdeňka Ferbasová ……………………………………… 

 

Ověřovatelé :  Vladislava Štěpánková …………………………………. dne ………………………. 

   Miroslav Stašek …………………………………. dne ……………………… 

 

 

 

Starosta :   Josef Kolář  …………………………………. dne ……………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


